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Zápisnica 

Z tretieho zasadnutia  obecného zastupiteľstva Vyšný Mirošov konaného dňa 30.06.2023 

Číslo: 4/2023 

Prítomní poslanci:  Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga 
Ospravedlnení poslanci: Michal Miko 
Neospravedlnení poslanci:  
Prítomní:  
 
Program: 
1.  Úvodné náležitosti: 
     a/  Otvorenie zasadnutia 
     b/  Schválenie programu zasadnutia 
     c/  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
     d/  Voľba návrhovej komisie 
2.  Správa o plnení ozdravného režimu 
3. Zmluva o zriadení vecného bremena medzi Obcou Vyšný Mirošov a p. Petrou Zakuťanskou, p. 
Máriom Zakuťanským 
 4. Prejednanie orezávania stromov na cintoríne 
 5. Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022 
 6. Rôzne 
 7.  Diskusia 
 8.  Návrh na uznesenie 
 9.  Záver 
               
                                                                                                            
Bod č.1 
 a/ Na úvod privítal zástupca starostu obce Vyšný Mirošov p. Martin Steško všetkých 
prítomných poslancov obecného zastupiteľstva a hostí. 
 Skonštatoval, že Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 
 b/ Zástupca p. Martin Steško prečítal program zasadnutia. Program zasadnutia bol doplnený 
za bod 4 o bod Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022. 
 
Program zasadnutia poslanci OZ schválili. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0,  Zdržali sa: 0) 
 
 c/ Poslanci OZ určili za zapisovateľa zápisnice  p.  Gabrielu  Pavelčákovú a za overovateľov 
zápisnice boli určení  p. Renáta Savčáková a p. Ladislav Ferenc. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0,  Zdržali sa: 0) 
 
 d/ Do návrhovej komisie boli určení: p. Mgr. Milan Liga, p. Emil Cina, p. Michal Ferenc. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0,  Zdržali sa: 0) 
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Bod č. 2 
 Zástupca obce p. Martin Steško prečítal Správu o plnení ozdravného režimu ku dňu 
30.06.2023: 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove dňa 08.04.2023 schválilo zavedenie ozdravného 

režimu uznesením č. 14/2023.                                                       

Stav výšky záväzkov obce k 31.12.2022 podľa § 19 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy predstavoval po lehote splatnosti 148 371,71 Eur, čo činilo viac ako 

15 % skutočných bežných príjmov obce k 31.12.2022. 

To znamená,  že podľa § 19 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy bola prekročená hranica 15% a bolo nevyhnutné zaviesť ozdravný režim a prijať 

opatrenia, ktorými sa do 90 dní podarí znížiť stav záväzkov pod uvedenú hranicu.  

Neuhradené uznané záväzky obce po lehote splatnosti viac ako 60 dní sú vo výške    

148 371,71 Eur.  Podstatnú časť tvoria faktúry od firmy ZEPO s.r.o. vo výške 127 435,56 Eur, ktorá 

realizovala výstavbu multifunkčného ihriska s altánkom. Dňa 03.03.2023 sme uzavreli splátkový 

kalendár s firmou ZEPO s.r.o. 

Plnenie ozdravného režimu: 

 Stav záväzkov k 30.06.2023 ešte nezohľadňuje vplyv opatrení, ktoré boli zavedené. 

 Štruktúra záväzkov po lehote splatnosti viac ako 60 dní k 30.06.2023 je uvedená v príloha č. 1. 

 Obec vyvíja aktivity ohľadom vysporiadania Zmluvy o dielo s dodávateľom stavebných prác na 

projekt „ Multifunkčné ihrisko s altánkom“. Prebiehajú rokovania s dodávateľom stavebných 

prác. Nakoľko multifunkčné ihrisko nebolo skolaudované z dôvodu postavenia altánku na cudzích 

pozemkoch, zhotoviteľ ihriska bo oboznámený z reklamáciou.  

 

     Opatrenia v oblasti príjmov: 

 

 Prehodnotia sa pohľadávky a stav ich vymáhania (exekučne zrážky) príloha č.2. V roku 2023 boli 

prijaté platby za miestne dane a komunálny odpad v sume 1 997,82 € za minulé roky a v sume 

8 516,53 € za rok 2023 (predpis na rok 2023 je v sume 19 479 €)  

 Zvážiť predaj prebytočného majetku v spolupráci s poslancami obecného zastupiteľstva 

 

          Opatrenia v oblasti výdavkov: 

 Objednávajú sa a obstarávajú sa len tie výdavky, ktoré vyplývajú z existujúcich zmluvných vzťahov 

 Zmluvy s VSE a.s. za energie boli upravené na cenu regulovanú úradom  

 Preverujú sa a upravujú paušály na telefóny v rámci operátorov, s ktorými sú uzatvorené zmluvy 

 Preverujú sa a ukončujú zmluvy s dodávateľmi, ktoré nie sú nevyhnutné na chod obce 

 Prehodnocujú a všetky poistné zmluvy na majetok 

 Prehodnocujú sa rozpočtované výdavky na nákup akéhokoľvek materiálu, prípadne služby. 

 Úprava miezd zamestnancom MŠ zo 100% úväzku na 60% úväzok do 31.08.2023 

 
 Poslanci OZ vzali na vedomie Správu o plnení ozdravného režimu ku dňu 30.06.2023. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
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 Poslanci OZ schválili: 
 

 Zabezpečiť právnika na vypracovanie výziev na uhradenie daní za miestne dane a poplatky 
za komunálny odpad, ktorí dlhujú obci za viac rokov. 

 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 

 Znížiť cestovné výdavky p. Martinovi Steškovi o 100 € ( z 300 € na 200 € ) 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Proti: Renáta Savčáková, Mgr. Milan 
Liga,  Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 3 
 Zástupca obce p. Martin Steško a poslanci OZ prejednávali Zmluvu o zriadení vecného 
bremena medzi Obcou Vyšný Mirošov a p. Petrou Zakuťanskou, p. Máriom Zakuťanským. 
 
 Poslanci OZ vzali na vedomie Zmluvu o zriadení vecného bremena medzi Obcou Vyšný 
Mirošov a p. Petrou Zakuťanskou, p. Máriom Zakuťanským 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 4 
 V tomto bode poslanci OZ prejednávali problematiku vysokých stromov (5 ks líp) na obecnom 
cintoríne, ktoré sú ohrozujúce na živote a na majetku. Zástupca obce p. Martin Steško informoval, že 
robil prieskum trhu na firmy, ktoré by takéto stromy vedeli orezať. Zároveň informoval, že Životné 
prostredie dovolilo orezávať stromy. Taktiež informoval, že na cintoríne je potrebné orezať tuje a pri 
zastávke smreky. 
 Poslanec p. Mgr. Milan Liga sa vyjadril, že nie je akútne orezávať stromy a aby sa počkalo keď 
budú stromy po vegetačnom období t.j. v októbri, novembri. Tiež navrhol, aby sa poslanci OZ išli 
pozrieť na uvedené miesto. 
 
 Poslanci OZ schválili orezávanie stromov na obecnom cintoríne po vegetačnom období v 
októbri, novembri. 
 
(Za: Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, Proti: 0, Zdržali sa: Martin 
Steško, Emil Cina ) 
 
 Ďalej poslanci OZ diskutovali o tom, aby sa kontajner dal naspäť na cintorín a o vývoze lístia 
z cintorína. 
 
Bod č. 5 
 Poslanci OZ schválili Záverečný účet za rok 2022 s výhradami a to:     

 Pripraviť na ďalšie OZ čerpanie rozpočtu za I. polrok 2023 

 Vysvetliť obstarávanie dlhodobého majetku ( v súvahe - 042 ) 

 Vysvetliť dotáciu pre Romano Sastipen  
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Proti: Mgr. Milan 
Liga, Zdržali sa: 0) 
 
 Poslanci OZ navrhli: 

 Podať trestné oznámenie na PZ na neznámeho páchateľa ohľadom dotácie na chodníky. Zástupca 
obce p. Martin Steško sa vyjadril, že najprv aby bol audit vykonaný a na základe audítorskej 
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správy urobiť opatrenia. Poslanci OZ s auditom nesúhlasili, nakoľko je obec v ozdravnom režime. 
Orgány v trestnom konaní sa na základe vyšetrovania urobia audit. 

 Poslankyňa p. Renáta Savčáková chcela vyjadrenie od zástupcu obce p. Martina Steška, že ako 
postupoval a aké opatrenia vykonal keď finančná kontrola zistila, že na účte na ktorý prišla 
dotácia z Ministerstva investícií, ktorá je účelovo viazaná na výstavbu chodníkov bola použitá na 
chod obce.  
 

(Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, Proti: Martin 
Steško,  Zdržali sa: 0) 
 
               Poslanci OZ vzali na vedomie: 

 Žiadosť p. Aleny Kaplanovej o zlom vstupe k jej rodinnému domu po výstavbe chodníkov 
 

Bod č. 6 
 Poslanci OZ berú na vedomie: 

 Informáciu o cenových ponukách vypracovania dokumentácie ochrany osobných údajov GDPR 

 Informáciu o cenových ponukách vynovenej webovej stránky  

 Informáciu o vykonanej kontrole z Okresného úradu Svidník, odbor starostlivosti o životné 
prostredie ohľadom nelegálnych vodných stavieb, znečisťovania ovzdušia a odpadového 
hospodárstva 

 Informáciu o skládkach z vybudovaných chodníkov a zároveň odstránenie skládok 
 
 Poslanci OZ schválili: 

 Zaúčtovať výdavkové pokladničné doklady z roku 2022, ktoré boli doložené až v roku 2023. Jedná 
sa o doklady za vystúpenie folklórneho zabávača na festivale, za prenájom skladacieho pódia na 
festival a posviacku multifunkčného ihriska spolu v hodnote 2 300 € a výdavkový pokladničný 
doklad z februára 2023 za odohratie hudobnej skupiny na obecnom plese v hodnote 1 130 €. 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Proti: Renáta Savčáková, Mgr. Milan 
Liga, Zdržali sa: 0) 
 

 Na základe návrhu protestu prokurátora zrušiť uznesenie 3/6/2022 zo dňa 21.09.2022 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 

 Na základe návrhu protestu prokurátora zrušiť uznesenie 6/7/2022 zo dňa 17.10.2022 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 
   Poslanci OZ navrhli: 

 Osloviť p. Miroslava Sima,  či by nebol ochotný pokosiť súkromné záhrady v intraviláne obce 
a zistiť za akú cenu 

 Opraviť chodník ku klubu 

 Zabezpečiť pred vstupom do Domu smútku odvodňovaciu mriežku tak, aby voda z prívalových 
dažďov nezaplavovala vstup k budove a budovu 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 7 
 V tomto bode sa poslanci OZ a prítomní vyjadrili: 

 Poslanec p. Mgr. Milan Liga – predražené multifunkčné ihrisko 

 Poslanec p. Mgr. Milan Liga – zvolať verejnú schôdzu 



5 
 

 Občan p. Ján Hoško – že dotácie pre organizácie, ktoré boli odhlasované poslancami OZ sú 
protizákonné, čo je podľa neho trestný čin 

 
Bod č. 8 

P. Martin Steško predniesol návrh na uznesenie, ktorý bol jednohlasne schválený. 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. Milan Liga, 
Proti: 0, Zdržali sa: 0) 

 
Bod č. 9 
 Na záver sa zástupca starostu obce p. Martin Steško všetkým prítomným poďakoval za účasť 
a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 
Zapísala: 
 
Gabriela Pavelčáková    ................................................. 
 
  
Overovatelia:   
 
Renáta Savčáková   ................................................. 
 
 
Ladislav Ferenc    .................................................. 
 
 

 


